



銀獎 Silver Award

物業管理 Property Management



信和管業優勢
Sino Property Services

信和物業管理有限公司 - 國際交易中心 Sino Estates Management Limited - Exchange Tower

環保理念：

全民參與 —— 透過刊物、培訓及活動，全面策動各員工及業戶參與環保計劃
深入淺出 —— 環保政策切合實際需要，採用簡單方便配套以確保容易實踐
融入生活 —— 讓環保成為員工及業戶的生活習慣，方能持之以恆

Green Rationale:

All-Level Participation - Induce participation of all staff and customers through newsletters, training programmes and green activities
User Friendliness - Use simple and practical measures to apply our green policies
Eco-Living - Our ultimate goal is to make green practices a habit of our staff and customers



國際交易中心綠化面積超過27,000平方呎，令工作環境綠意盎然。
Over 27,000 sq. ft. green area brings unprecedented green spaces to the working environment.



全港首創11米高室內直立花園，展示恬靜及綠化渾為一體的藝術作品。
One of the first of its kind in Hong Kong, the spectacular 11-meter-high indoor vertical garden provides an oasis of serenity and greenery.



國際交易中心與區智會合作，於大廈內率先推行信和幼苗助養計劃。
We partner with Hong Chi Association on "Mission Green Thumb", a seed adoption scheme at Exchange Tower.



已加裝太陽能發電系統，以提供大廈部份電力。
Our electricity supply is partially provided by solar energy system.